
 

Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 

i Rynku Pracy 

 

Nr 6/2023 w dniu 13-04-2023r. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  15.00  zakończono o godz.17,15 
 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Iwona Tyll 
- Przewodnicząca Komisji 

obecna 

2 Halina Sobota 
- Wiceprzewodnicząca Komisji 

obecna 

3 Grzegorz Bałdyga 
 - Sekretarz Komisji 
 

obecny 

4 Małgorzata Osuch obecna 

5 Tomasz Kranc obecny 

6 Robert Woźniak obecny 
 

7 Andrzej Banaszyński 
 

obecny 

8 Leszek Zdrzałka 
 

obecny 

9 Irena Szewczykowska 
 

obecna 

10 Bogdan Fleming 
 

obecny 

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
 

 
 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 
 
1. Edyta Owczarzak – dyrektor PCPR w Wągrowcu 
2. Krzysztofa Bejma- Zamiar dyrektor DPS w Srebrnej Górze 
 
 

 
 
 
 



 

 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

1.1. Powitanie 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Omówienie tematu posiedzenia 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie rozpoczęła Przewodnicząca pani Iwona Tyll, która 

powitała wszystkich członków komisji na wyjazdowym posiedzeniu 

komisji w Domu Opieki Społecznej w Srebrnej Górze oraz 

zaproszonych gości  a następnie przedstawiła porządek obrad, oraz 

temat dzisiejszego posiedzenia komisji. 

 

Sprawozdanie z działalności DPS za rok 2022 
 
 
 

      Pani dyrektor przedstawiła członkom komisji sprawozdanie z 
działalności podległej jej jednostki. Na wstępie pani dyrektor 
przedstawiła informację o etatach pracowników DPS-u oraz ilości 
mieszkańców przebywających na terenie placówki. 

Pani dyrektor przedstawiła również ofertę usług świadczonych 
przez podległą jej placówkę oraz plan terapii zajęciowej i 
rehabilitacyjnej. Szeroko została również przedstawiona przez panią 
dyrektor inicjatywa współpracy jednostki z lokalną społecznością 
oraz omówiła zagadnienia z opieki lekarskiej dla mieszkańców 

 DSP-u. Pani dyrektor przedstawiła również członkom komisji 
koszty utrzymania mieszkańców które z początkiem roku 2022 
wynosiły 4050,00zł. a na dzień dzisiejszy jest już to kwota 5450,00zł. 
Odpłatność z tytułu pobytu mieszkańca w palcówce rozkłada się 
pomiędzy kwotą 70-u%pobieranych z dochodu od mieszkańca 



 

placówki, a resztę do wysokości kwoty dopłaca gmina z której 
pochodzi pensjonariusz. 
 
     Całość sprawozdania zawarta jest w załączniku nr.1 do 
dzisiejszego posiedzenia komisji. 
Po otwarciu dyskusji przez panią przewodniczącą komisji głos 
zabierali członkowie komisji; pan Andrzej Banaszyński, Tomasz 
Kranc oraz pani Małgorzata Osuch, Halina Sobota i Leszek Zdrzałka. 
Głosy te dotyczyły opieki nad osobami starszymi w domach 
pomocy społecznej oraz planami opieki wytchnieniowej dla osób 
opiekujących się osobami starszymi które przedstawił 

pan Tomasz Kranc. 
Pani Małgorzata Osuch zwróciła uwagę na problem dostępu do 
profesjonalnej wiedzy jak opiekować się osobami starszymi  
będącymi pod opieką rodziny w domach oraz brakiem szkoleń na 
ten temat. 
 
Po omówieniu sprawozdania pani przewodnicząca Iwona Tyll w 
imieniu członków komisji i swoim własnym na ręce pani dyrektor, 
złożyła wyrazy szacunku dla pracowników placówki za 
zaangażowanie i empatię wkładaną codziennie w opiekę nad 
osobami starszymi. A liczne kontrole zewnętrzne zakończone 
brakiem uwag i zaleceń potwierdzają jakość usług świadczonych 
przez jednostkę oraz godnego traktowania jaką otrzymują 
mieszańcy Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. 

 
 

            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 

4.   ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
 

4.1 Zapytania 
----------------------------------- 

 
4.2   Opinie 

Członkowie komisji jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowali 
protokół nr.5/23 przy dwóch  głosach wstrzymujących się członków 

komisji nieobecnych na tym posiedzeniu komisji. 

 
 

     4.3  Stanowiska. 
----------------------------------- 

 
4.4  Wnioski 
------------------------------------ 

 
 

 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 
 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy oraz dyskusję na ww. temat. 

 
 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodnicząca Komisji: 

            Grzegorz Bałdyga                        Iwona Tyll 
 
 


